

Qalaa Agrifoods Business Unit Gozour Divests RIS Assets in Sudan and Cheese Manufacturer El-Misrieen in Egypt

Gozour signs SPA's to divest RIS assets in Sudan and El-Misrieen in Egypt for enterprise values of US\$ 4.3 mn and EGP 50 mn respectively; transactions will result in the deconsolidation of a total EGP 20 mn in debt from Gozour's balance sheet as Qalaa continues to divest non-core units and focus on growth of proven winners

Qalaa Holdings (CCAP.CA on the Egyptian Exchange), an African leader in infrastructure and industry, announced today that RIS – a business unit of its agrifoods subsidiary Gozour – has signed a sale and purchase agreement (SPA) for the sale of its two Halawa and Biscuits plants in Sudan to a Sudanese investor at an enterprise value of US\$ 4.3 million. Qalaa Holdings currently has an effective ownership of 55% in RIS.

Furthermore, Gozour has signed another SPA for the sale of Misr October for Food Industries (El-Misrieen), an Egyptian manufacturer of cheese products, to a domestic industrial investor at an enterprise value of EGP 50 million. The acquirer will assume all debt, liabilities and obligations of El-Misrieen, including bank debt of c. EGP 16.5 million. Qalaa had previously fully written-down the value of its investment in El-Misrieen, which ceased operations in 2012.

Qalaa Holdings continues to divest non-core investments across its footprint as it focuses on core business units including Egyptian Refining Company (a US\$ 3.7 billion megaproject that is nearing the 75% completion mark and is on track to begin production in 2017) and TAQA Arabia (Egypt's leading independent energy distribution company).

The company also remains watchful for opportunities to create new shareholder value through the acquisition of additional stakes in core subsidiaries and to engage in share buybacks for so long as Qalaa shares trade at a steep discount to their fair value.

Pharos Holding was sell-side advisor for the El-Misrieen transaction.

—Ends—

Previous Qalaa Holdings press releases on this subject and others may be viewed online from your computer, tablet or mobile device at qalaaholdings.com/newsroom

Qalaa Holdings (CCAP.CA on the Egyptian Stock Exchange) is an African leader in infrastructure and industry. Formerly known as Citadel Capital, Qalaa Holdings controls subsidiaries in core industries including Energy, Cement, Transportation & Logistics, and Mining. To learn more, please visit qalaaholdings.com.

Forward-Looking Statements

Statements contained in this News Release that are not historical facts are based on current expectations, estimates, projections, opinions and beliefs of Qalaa Holdings. Such statements involve known and unknown risks, uncertainties

and other factors, and undue reliance should not be placed thereon. Certain information contained herein constitutes “targets” or “forward-looking statements,” which can be identified by the use of forward-looking terminology such as “may,” “will,” “seek,” “should,” “expect,” “anticipate,” “project,” “estimate,” “intend,” “continue” or “believe” or the negatives thereof or other variations thereon or comparable terminology. Actual events or results or the actual performance of Citadel Capital may differ materially from those reflected or contemplated in such targets or forward-looking statements. The performance of Qalaa Holdings is subject to risks and uncertainties.

For more information, please contact:

Ms. Ghada Hammouda
CMO & Head of Marketing Communications
Qalaa Holdings

ghammouda@qalaaholdings.com
Tel: +20 2 2791-4439
Fax: +20 22 791-4448
Mobile: +20 106 662-0002
Twitter: @qalaaholdings

مجموعة «جذور» التابعة لـ «القلعة» تباع الأصول المملوكة لشركة RIS في السودان وشركة مصر أكتوبر للصناعات الغذائية «المصريين»

بيعت «المصريين» بقيمة إجمالية ٥٠ مليون جنيه والأصول المملوكة لشركة «RIS» في السودان بقيمة إجمالية ٤,٣ مليون دولار سيثمر عن تخفيض الديون المجمعة لمجموعة جذور بنحو ٢٠ مليون جنيه، وذلك في إطار خطة القلعة للتخارج من الأنشطة غير الأساسية وزيادة التركيز على تنمية استثماراتها الرئيسية والاستفادة من قدرتها المتزايدة على النمو

أعلنت اليوم شركة القلعة (كود البورصة المصرية CCAP.CA) - وهي شركة رائدة في استثمارات الصناعة والبنية الأساسية بمصر وأفريقيا - أن شركة RIS (إحدى شركات مجموعة جذور) قامت بتوقيع اتفاق مع مستثمر سوداني لبيع مصنعها للحلاوة الطحينية والبسكويت في السودان بقيمة إجمالية ٤,٣ مليون دولار، حيث تمتلك شركة القلعة بصورة غير مباشرة نسبة ٥٥% من شركة RIS.

وفي سياق متصل قامت مجموعة جذور التابعة للقلعة بتوقيع اتفاق بيع شركة مصر أكتوبر للصناعات الغذائية «المصريين» إلى مستثمر مصري بقيمة إجمالية للمشروع ٥٠ مليون جنيه، منها ١٦,٥ مليون جنيه ديوناً سيتم تخفيضها من الديون المجمعة للشركة. وجدير بالذكر أن شركة مصر أكتوبر للصناعات الغذائية كانت قد توقفت عن النشاط في ٢٠١٢ وقامت القلعة بشطب قيمة استثماراتها بها.

وتأتي تلك الاتفاقات في إطار سعي شركة القلعة للتخارج من الأنشطة غير الأساسية وزيادة التركيز على تنمية استثماراتها الرئيسية والاستفادة من قدرتها المتزايدة على النمو، بما في ذلك الانتهاء من تنفيذ مشروع «المصرية للتكرير» الذي اكتمل إنشاؤه بنسبة ٧٥% حتى الآن وفقاً للإطار الزمني المستهدف لبدء النشاط الإنتاجي في عام ٢٠١٧، وكذلك تنفيذ التوسعات المخططة بشركة «طاقة عربية» باعتبارها من أكبر شركات القطاع الخاص العاملة في مجال توزيع الطاقة في مصر.

وتتطلع شركة القلعة كذلك إلى تعظيم القيمة للمساهمين من خلال زيادة حصة القلعة في بعض الشركات التابعة الرئيسية، وضح استثمارات إضافية مختارة في مجموعة من الشركات التابعة إلى جانب شراء أسهم خزينة.

وقد قامت شركة القلعة بتكليف بنك الاستثمار فاروس للقيام بدور المستشار المالي لعملية بيع شركة «المصريين» .

—نهاية البيان—

يمكنكم مطالعة المجموعة الكاملة من البيانات الإخبارية الصادرة عن شركة القلعة من خلال أجهزة الكمبيوتر والتابلت وكذلك الهواتف الذكية عبر زيارة هذا الرابط: qalaaholdings.com/newsroom :

شركة القلعة (كود البورصة المصرية CCAP.C) شركة رائدة في استثمارات الصناعة والبنية الأساسية بمصر وأفريقيا، تركزاً على قطاعات استراتيجية تتضمن الطاقة والأسمت والإنشاءات والنقل والدعم اللوجستي والتعدين. زوروا موقعنا الإلكتروني: www.qalaaholdings.com

البيانات التطلعية (إبراء الذمة)

البيانات الواردة في هذه الوثيقة، والتي لا تعد حقائق تاريخية، تم بنائها على التوقعات الحالية، والتقديرية وآراء ومعتقدات شركة القلعة. وقد ينطوي هذا البيان على مخاطر معروفة وغير معروفة، وغير مؤكدة وعوامل أخرى، ولا ينبغي الاعتماد عليه بشكل مفرط. ويجب الإشارة إلى أن بعض المعلومات الواردة في هذه الوثيقة تشكل "الأهداف" أو

"البيانات المستقبلية" ويمكن تحديدها من خلال استخدام مصطلحات تطلعية مثل "ربما"، "سوف"، "يلتمس"، "ينبغي"، "يتوقع"، "يشرع"، "يقدر"، "ينوي"، "يوصل" أو "يعتقد" أو ما هو منفي منها أو غيرها من المصطلحات المشابهة. وكذلك الأحداث الفعلية أو النتائج أو الأداء الفعلي لشركة القلعة قد تختلف جوهريا عن تلك التي تعكسها مثل هذه الأهداف أو البيانات المستقبلية. ويحتوي أداء شركة القلعة على بعض المخاطر والشكوك.

للاستعلام والتواصل

السيدة / غادة حمودة

رئيس قطاع التسويق والاتصالات

شركة القلعة (Qalaa Holdings)

ghammouda@qalaaholdings.com

هاتف: +20 2 2791-4439

فاكس: +20 22 791-4448

محمول: +20 106 662-0002

Twitter: @qalaaholdings